



1	te/	€ :=	جــار TENANCY	ے د ایـ CONTRA			
Prope	erty Usage	صناعي Industrial	ا ري Commerc	تجا _{ial} O	سکني Residential	0	ستخدام الوحدة
Owne	er Name			·			سم المالك
Land	llord Name		->-3			_/	سم المؤجر
Tena	ant Name	///	60 6				سم المستأجر
Tena	nt Email	تأجر	البريد الإلكتروني للمس	Landlord Em	ail		بريد الالكتروني للمؤجر
Tena	nnt Phone		هاتف المستأجر	Landlord Pho	one		ىاتف المؤجر
Build	ling Name		إسم المبنى	Location			منطقة
		مساحة الوحدة (متر.مربع)					
Prem	nises No (DEWA)	% 	رقم العقار (ديوا)	Plot No			فم الأرض
Cont	ract Period To		إلى	From			ترة الإيجار من
Annu	ual Rent						د يجار السنوي
Cont	ract Value						يمة العقد
Secu	ırity Deposit Amount		مبلغ التأمين	Mode of Pay	ment		لريقة السداد
To	erms & Conditi	ons:				:4	الشروط والأحكاد
1	The tenant has inspected the condition.	he premises and agreed to lease t	he unit on its current	لية.	نئجار العقار على حالته الحا	وع الإيجار ووافق على إست	عاين المستأجر الوحدة موض
2	transfer or relinquish the ter without landlord written app	e premises for designated purpose, nancy contract either with or witho roval Also tenant is not allowed to s arty in whole or in part unless it is le	ut counterpart to any ublease the premises			ون موافقة المالك خطياً، كم	يتعهد المستأجر باستعمال ا للغير بمقابل أو دون مقابل د الباطن مالم يُسمح بذلك قانر
3	the premises subject of the	o make any amendments, modificat contract without obtaining the land damages or failure due to that.		دون موافقة المالك			يتعهد المستأجر بعدم إجرا الخطية، ويكون المستأجر م
4	The tenant shall be respons charges resulting of occupyi	sible for payment of all electricity, wing leased unit unless other condition	vater, cooling and gas n agreed in written.	ِ المترتبة عن اشغاله	رباء والمياه والتبريد والغاز		عكون المستأجر مسؤولا عر المأجور، مالم يتم الاتفاق ع
5	The tenant must pay the r landlord.	ent amount in the manner and d	ates agreed with the	طريقة المتفق عليها.	هذا العقد في التواريخ والد	غ الإيجار المتفق عليه في ٥	5 يتعهد المستأجر بسداد مبلع
6		to comply with all the regulations are roperty and the use of the premises ols, gymnasium, etc).		والمنافع المشتركة			يلتزم المستأجر التقيد التا (كمواقف السيارات، احواض
7		clare all mentioned emails addresse gal notifications will be sent to those					عقر أطراف التعاقد بصحة المعتمدة رسمياً للإخطارات
8	its facilities (Swimming pool	enable the tenant of the full use of t , gym, parking lot, etc) and do the re tion agreed in written, and not to d enefit.	gular maintenance as	والمرافق الخاصة به ـال الصيانة مالم يتم	كما يكون مسئولاً عن أعم	مواقف سيارات إلخ)	ا يتعهد المؤجر بتمكين المه (حوض سباحة، نادي صحي، الإتفاق على غير ذلك، وعدم
9	undertakes that he is the c	from the first party, the "Landlord" urrent owner of the property or hi y duly entitled by the competent aut	s legal representative	القانوني لذلك المالك			g يعتبر توقيع المؤجر على هذ بموجب وكالة قانونية موثق
	ياء المستأجر / Tenant Signature		oļ	إمضـاء المـؤجــر / Landlord Signature			

التاريخ

Date _

Date _

10)	this contract shall be settled by the Rental Dispute Center.	اي خلاف او براع فلا ينسا عن تنفيلا او تفسير هذا العقلا يعود البت فيه تمرخر فض المنازعات الإيجارية.	10
)	This Contract is subject to all provisions of Law No (26) of 2007 regulating the relation between landlords and tenants in the Emirate of Dubai as amended, and as it will be changed or amended from time to time, as long with any related legislations and regulations applied in the Emirate of Dubai.	يخضع هذا العقد لكافة أحكام القانون رقم (26) لسنة 2007 بشأن تنظيم العلاقة بين مؤجري ومستأجري العقارات في إمارة دبي، وتعديلاته وأي تغيير أو تعديل يطرأ عليه من وقت لآخر، كما يخضع للتشريعات واللوائح الأخرى ذات العلاقة النافذة في إمارة دبي.	11
12	Any additional condition will not be considered in case it conflicts with law.	لا يعتد بأي شرط تم إضافته إلى هذا العقد في حال تعارضه مع القانون.	12
	In case of discrepancy occurs between Arabic and non Arabic texts with regards to the interpretation of this agreement or the scope of its application, the Arabic text shall prevail.	في حال حدوث أي تعارض أو اختلاف في التفسير بين النص العربي والنص الأجنبي يعتمد النص العربي.	13
	The Landlord undertakes to register this tenancy contract on EJARI affiliated to Dubai Land Department and provide with all required documents.	يتعهد المؤجر بتسجيل عقد الإيجار في نظام إيجاري التابع لدائرة الأراضي والأملاك وتوفير كافة المستندات اللازمة لذلك.	14
K	now your rights:	لمعرفة حقوق الأطراف:	
	You may visit Rental Dispute Center website www.rdc.gov.ae and use Smart Judge service in case of any rental dispute between parties.) يمكنكم زيارة موقع مركز فض المنازعات الإيجارية www.rdc.gov.ae وإستخدام خدمة القاضي الذكي في حال نشوء أي نزاع إيجاري بين الأطراف.	•
•	Law No 26 of 2007 regulating relationship between landlords and tenants.	ا الإطلاع على قانون رقم 26 لسنة 2007 بشأن تنظيم العلاقة بين المؤجرين والمستأجرين.	•
•	Law No 33 of 2008 amending law 26 of year 2007.	، الإطلاع على قانون رقم 33 لسنة 2008 الخاص بتعديل بعض أحكام قانون 26 لعام 2007.	•
•	Law No 43 of 2013 determining rent increases for properties.	ا الإطلاع على قانون رقم 43 لسنة 2013 بشأن تحديد زيادة بدل الإيجار.	•
A	ttachments for EJARI registration:	المرفقات للتسجيل على إيجاري:	
2	Original unified tenancy contract. Copy of Emirates ID or passport for tenant (individuals) Or trade license for tenant (companies). Original Emirates ID of applicant or representative card by DNRD.	نسخة أصلية عن عقد الإيجار الموحد. صور من بطاقة الهوية أو جواز سفر المستأجر (للأفراد) أو صور من الرخصة التجارية e للمستأجر (للشركات). أصل هوية الإمارات لمقدم الطلب أو بطاقة مندوب صادرة عن العامة للإقامة وشؤون الأجانب.	2
Α	dditional Terms:	شروط إضافية:	
1			1
2			2
3			3
4	<u> </u>	<i>Y</i> 5 ⁶	4
5	3 5 5	3.38	5
6			6
7		20	7
8			8
Vot	e: You may add an addendum to this tenancy contract in case you additional terms while it needs to be signed by all parties.	ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــ	ملاء
·avc	إمضاء المستأجر / Tenant Signature	اعرانه العالد. إمضــاء المــؤدِـــر / Landlord Signature	œ
(renant Signature / إطلعتاء السلساجر	Landiord Signature /	
	التاريخDate	التاريخ Date	_
		هاتف: ۸۰۰۱۱۸ فاکس: ۹۷۱۱۲۲۲۲۲۲۰۱ + ص.ب: ۱۱۲۱، دبي، إ.ع.م. U.A.E.	